

Title (en)

Universal fixing device on structures for display or storing of articles

Title (de)

Universale Befestigungsvorrichtung auf Strukturen für die Ausstellung oder Lagerung von Waren

Title (fr)

Dispositif de fixation universelle sur structures de présentation d'articles ou de stockage

Publication

**EP 0908125 A1 19990414 (FR)**

Application

**EP 97402352 A 19971007**

Priority

EP 97402352 A 19971007

Abstract (en)

The bracket (10) has a tube (11) that is held in a base (14). An L-shaped fixing organ (20) is screwed into a nut in the base by its horizontal part (20a,20b). Its vertical part (20d) is at right angles to its horizontal part and fits over a bar (100d). The first part (20a) of the fixing organ is threaded and its second part (20b) is partly threaded. Its vertical part is square in its cross section. The nut is in a collar round the back of the base. The fixing organ passes through an L-shaped plate (30) that is clamped round the bar.

Abstract (fr)

Un dispositif de fixation d'un élément (11) sur une partie d'une structure de présentation d'articles ou de stockage, comprend un organe de fixation (20) en forme générale de "L" et de section transversale régulière, comportant une première partie possédant un premier filetage et apte à s'étendre à l'intérieur d'un second filetage appartenant à un organe taraudé, et une seconde partie orientée sensiblement à angle droit par rapport à la première partie. Selon l'invention, ledit organe taraudé est constitué par une embase (14) comportant des aménagements (14a) pour recevoir ledit élément. Application en particulier à la fixation universelle sur gondoles de divers éléments tels que supports d'affiches ou de panneaux, présentoirs, etc... <IMAGE>

IPC 1-7

**A47F 5/08; A47B 96/06**

IPC 8 full level

**A47B 96/06** (2006.01); **A47F 5/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 96/061** (2013.01); **A47F 5/0823** (2013.01)

Citation (search report)

- [XDA] GB 983392 A 19650217 - WELBECK TRADING CO LONDON LTD, et al
- [AD] GB 990067 A 19650422 - STRING DESIGN AKTIEBOLAG
- [A] DE 1907920 U 19650107 - EBERHARD BOHLEN MASCHINENFABRI [DE]
- [A] FR 1322988 A 19630405
- [A] US 2202811 A 19400604 - CARNEY THOMAS C, et al
- [A] GB 1077792 A 19670802 - SWISH PROD
- [A] US 4941632 A 19900717 - COULS DONALD E [US], et al

Cited by

ITCO20090029A1; ITMO20130122A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0908125 A1 19990414; EP 0908125 B1 20030716**; DE 69723557 D1 20030821

DOCDB simple family (application)

**EP 97402352 A 19971007**; DE 69723557 T 19971007